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Abstract (en)
[origin: US2018083403A1] The invention relates to a crimping tool locator (12) for a crimping tool (1), especially crimping plier (2). The crimping
tool locator (12) comprises an accommodating body (14) with at least one accommodation (21) for a workpiece (10), especially a plug (11). The
accommodating body (14) comprises a securing device (24), by which the workpiece (10) is securable in the interior of the accommodation (21).
The securing device (24) can be realized as a latching device, locking device or friction device.

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft einen Presswerkzeug-Positionierer (12) für ein Presswerkzeug (1), insbesondere eine Presszange (2). Der Presswerkzeug-
Positionierer (12) weist einen Aufnahmekörper (14) mit mindestens einer Aufnahme (21) für ein Werkstück (10), insbesondere einen Stecker
(11), auf. Der Aufnahmekörper (14) verfügt über eine Sicherungseinrichtung (24), über welche das Werkstück (10) im Inneren der Aufnahme (21)
sicherbar ist. Hierbei kann die Sicherungseinrichtung (24) als Rasteinrichtung, Verriegelungseinrichtung oder Reibeinrichtung ausgebildet sein.
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